

Metro South Addiction and Mental Health Services

Metro South Addiction and Mental Health Services

ទស្សនវិស័យរបស់យើង

ខ្លួនក្បាលមានសុខភាពល្អ = សង្គមពហុវប្បធម៌មាំមួននិងមានសុខភាពល្អ

បេសកកម្មរបស់យើង

ដើម្បីដឹកនាំការអភិវឌ្ឍន៍សុខភាពផ្លូវចិត្តពហុវប្បធម៌ និងទទួលបាននូវខ្លួនក្បាលប្រកបដោយសុខភាពល្អ ព្រមទាំងសុខុមាលភាពសម្រាប់មនុស្សគ្រប់វ័យក្នុងសង្គមចម្រុះរបស់យើងតាមរយៈការសហការ

សូមទាក់ទងយើងខ្ញុំ

អាសយដ្ឋាន

Floor 1, 519 Kessels Road
MacGregor Qld 4109

ទូរស័ព្ទ

07 3167 8333 (ក្នុងនិងជុំវិញក្រុងប្រីសប៊ីន)
1800 188 189 (ក្រៅក្រុងប្រីសប៊ីន)

ទូរសារ

07 3167 8322

អ៊ីម៉ែល

gtmhc@health.qld.gov.au

វេបសាយ

www.health.qld.gov.au/metrosouthmentalhealth/gtmhc

ម៉ោងធ្វើការ

ថ្ងៃច័ន្ទ – ថ្ងៃសុក្រ
8.30 ព្រឹក – 5.00 ល្ងាច

មណ្ឌលសុខភាពផ្លូវចិត្ត នៃវប្បធម៌ចម្រុះ ប្រចាំប្រទេស

ផ្តល់សេវាពេទ្យទាំងអស់សម្រាប់អ្នក
មកពីសង្គមដែលមានវប្បធម៌និង
ភាសាខុសៗគ្នា

KHMER



មណ្ឌលសុខភាពផ្លូវចិត្តនៃវប្បធម៌ចម្រុះប្រចាំប្រទេស (QTMHC)

អ្វីទៅជាមណ្ឌលសុខភាពផ្លូវចិត្តនៃវប្បធម៌ចម្រុះប្រចាំប្រទេស (QTMHC)?

មណ្ឌលសុខភាពផ្លូវចិត្តនៃវប្បធម៌ចម្រុះប្រចាំប្រទេស (QTMHC) ផ្តល់សេវាជំនាញពេញទាំងអស់សម្រាប់បុគ្គល ក្រុមគ្រួសារ សហគមន៍ ឬអង្គការមកពីគ្រប់មជ្ឈដ្ឋានជាតិសាស្ត្រដើម្បីផ្តល់ការថែទាំក្នុងវិស័យជម្ងឺផ្លូវចិត្តហើយដែលសមស្របតាមវប្បធម៌របស់គេដោយផ្តោតលើបញ្ហាសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលស្មុគស្មាញសម្រាប់ជនគ្រប់វ័យ ហើយដែលសេវានោះត្រូវមានជាប់ជាដាច់ខាត។

មណ្ឌល QTMHC សម្រួលការងារនេះតាមរយៈការផ្តល់សេវាពេទ្យ និងសេវាពិគ្រោះយោបល់ និងការផ្តល់ព័ត៌មាន ធនធាន និងការបង្កាត់បង្រៀនសង្គម ហើយនិងការជម្រុញឲ្យសុខភាពផ្លូវចិត្តបានល្អ ព្រមទាំងត្រូវបានការពារនិងទប់ស្កាត់បានរហ័ស។

សេវាដែលមានផ្តល់ជូន

សេវាពិគ្រោះជម្ងឺតាមវិស័យពេទ្យ

មណ្ឌល QTMHC ផ្តល់សេវាជំនាញពិគ្រោះជម្ងឺតាមវិស័យពេទ្យជំនាញហើយនិងអ្នកជំនាញខាងវិស័យជម្ងឺផ្លូវចិត្តដែលចេះ២ភាសាដែលសរុបមានជាង១០០ភាសានិងប្រភេទវប្បធម៌។

ក្នុងសេវានេះមានការពិនិត្យជម្ងឺអតិថិជននិងក្រុមគ្រួសាររបស់គេ ការធ្វើអន្តរាគមន៍សម្រាប់រយៈពេលខ្លី ព្រមទាំងការផ្តល់ព័ត៌មាននិងយោបល់ដល់អ្នកផ្តល់សេវា ហើយនិងការបញ្ជូនទៅជួបពេទ្យជម្ងឺផ្លូវចិត្ត។

បណ្តាលវិស័យនិងធនធានពហុភាសា

មណ្ឌល QTMHC មានប្រព័ន្ធបណ្តាលវិស័យដែលមានធនធាន

ប្រកបដោយវិសាលភាពខាងវិស័យសុខភាពផ្លូវចិត្តនៃវប្បធម៌ចម្រុះ ព្រមទាំងឯកសារបកប្រែនិងយោបល់ពីជម្ងឺផ្លូវចិត្ត។

ការជម្រុញឲ្យមានសុខភាពផ្លូវចិត្តល្អ ការការពារ ហើយនិងការធ្វើអន្តរាគមន៍ទាន់ពេល

ដោយមានការសហការជាមួយអង្គការមួយចំនួន មណ្ឌល QTMHC សម្រួលឲ្យមានកម្មវិធីនិងសកម្មភាពជាប្រក្របដែលផ្តោតទៅលើការកាត់បន្ថយស្ថានភាពមធ្យមដោយជម្ងឺ ហើយនិងបង្កើនការយល់ដឹងការស្នើសុំទ្រាំក្នុងពហុសង្គម។

កម្មវិធីរបស់អ្នកសម្របសម្រួលវិស័យសុខភាពផ្លូវចិត្តពហុវប្បធម៌សម្រាប់ទូទាំងរដ្ឋ (MMHC)

មណ្ឌល QTMHC ធ្វើការក្នុងភាពជាដៃគូជាមួយសេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តក្នុងមន្ទីរពេទ្យហើយនិងសេវាសុខាភិបាលទូទាំងរដ្ឋតាមរយៈ MMHC ដោយផ្តោតទៅលើការសម្រួលឲ្យមានការថែទាំអ្នកជម្ងឺផ្លូវចិត្តព្រមទាំងក្រុមគ្រួសារ ដែលសមស្របតាមវប្បធម៌របស់គេ ហើយនិងធ្វើការទំនាក់ទំនងជាមួយបណ្តាក្រុមពហុវប្បធម៌ប្រចាំប្រទេស។

ការចូលរួមអំពីសំណាក់អ្នកជម្ងឺនិងអ្នកថែទាំអ្នកជម្ងឺ

មណ្ឌល QTMHC ធ្វើការជាមួយអ្នកជម្ងឺនិងអ្នកថែទាំអ្នកជម្ងឺមកពីគ្រប់មជ្ឈដ្ឋាននៃជាតិសាស្ត្រដើម្បីបញ្ចូលយោបល់របស់គេទៅក្នុងកម្មវិធីនិងសេវាក៏ដូចជាក្នុងគោលនយោបាយផ្សេងៗផងដែរ។

ការបង្កើតនិងកែលម្អគោលនយោបាយនិងសេវា

មណ្ឌល QTMHC មានមុខងារបង្កើតនិងកែលម្អជាប្រចាំនិងនិរន្តរ៍ក្នុងវិស័យជម្ងឺផ្លូវចិត្តនិងវិស័យពាក់ព័ន្ធទាំងឡាយក្នុងកំរិតរដ្ឋនិងសហព័ន្ធផង។

ការស្រាវជ្រាវ

មណ្ឌល QTMHC ជម្រុញឲ្យមានការសហការជាដៃគូក្នុងការស្រាវជ្រាវដើម្បីអភិវឌ្ឍនិងរួមចំណែកក្នុងការធ្វើឲ្យសមិទ្ធផលចេញបានជាប្រជាជនក្នុងវិស័យសុខភាពផ្លូវចិត្តសម្រាប់មនុស្សដែលមានវប្បធម៌ខុសៗគ្នា ។

ការបង្កាត់បង្រៀននិងការអភិវឌ្ឍន៍

កម្មវិធីបង្កាត់បង្រៀនផ្តោតទៅលើការធ្វើឲ្យអ្នកធ្វើការក្នុងវិស័យសុខភាពផ្លូវចិត្តស្នាក់នៅវិស័យវប្បធម៌ ព្រមទាំងធ្វើឲ្យអង្គការនិងក្រុមពហុវប្បធម៌នានាចេះពាក្យក្នុងវិស័យជម្ងឺផ្លូវចិត្ត។

យើងខ្ញុំអាចជួយបើអ្នក :

- ប្រាថ្នាចង់ចាត់ចែងឲ្យមានការពិនិត្យវាយតម្លៃស្ថានភាពអ្នកជម្ងឺឬក៏ក្រុមគ្រួសាររបស់គេ ដែលសមស្របតាមវប្បធម៌របស់គេនោះនិង/ឬ ធ្វើការណែនាំគេនោះដោយមានប្រើវិធីចិត្តសាស្ត្រផង
- ត្រូវការការបង្កាត់បង្រៀនបុគ្គលិករបស់អ្នកក្នុងវិស័យសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលយល់អំពីវប្បធម៌ខុសៗគ្នា។
- ត្រូវការព័ត៌មានអ្វីមួយពិសេសអំពីវប្បធម៌របស់អ្នកជម្ងឺណាម្នាក់ឬក្រុមណាមួយដែលអ្នកកំពុងទាក់ទង
- ប្រាថ្នាចង់ចាត់ចែងសិក្សាសាលាស្តីអំពីបញ្ហាអ្វីមួយក្នុងវិស័យសុខភាពផ្លូវចិត្តសម្រាប់សង្គមរបស់អ្នក។
- កំពុងស្វែងរកសៀវភៅ អត្ថបទ និងធនធាន ធានាស្តីអំពីសុខភាពផ្លូវចិត្តពាក់ព័ន្ធនិងវប្បធម៌ចម្រុះ។
- ត្រូវការយោបល់អំពីការអភិវឌ្ឍន៍សេវាសម្រាប់ពលរដ្ឋដែលមានវប្បធម៌ចម្រុះ។